	Agreement of Partnership WEB SITE



	UNDERSIGNEDS :
REALTY GOLD WORLD LTD company, registered to the Company House CARDIFF United Kingdom number 

7311594, whose head office is situated Spirit House, 8 High Street, West Molesey, Surrey, KT8 2NA England, United Kingdom

Represented by : 

Below called REALTY GOLD WORLD LTD

One hand

And
M                                  














                    acting as manager of the company

                               

Registered under the number                                           



                

Registered to :                                    

Whose registered Head office is 

And whose number of professional chart is :

Intra community VAT number :

Hereafter called (E) the real-estate agent.

In addition,

IT A BE EXPOSES THEN AGREED WHAT FOLLOWS:
REALTY GOLD WORLD LTD has an agreement of exchange of information with the real-estate agent.

· The real-estate agent keep in touch with potential buyers of properties or land in the country where

 it is Established. 

· The real-estate agent has properties for sale with mandate in its real estate agency in the country

 where it is established.

· This agreement object, defining the way by REALTY GOLD WORLD LTD will develop activities with

the real-estate agent.

· This agreement has also goal to define the methods by which the real-estate agent will be able to

 use from the services of website property of REALTY GOLD WORLD LTD.

· This agreement definite the methods by which the real-estate agent will be able to exchange and 

collaborate with the other partner estate agencies in Internet site of REALTY GOLD WORLD LTD.

1. Object.

REALTY GOLD WORLD LTD is a company of services to the person and activities technical.

Within the framework of its legal structure, REALTY GOLD WORLD LTD places at the disposal of 

The real-estate agent, advertising space on the website.

The purse of exchanges gives the possibility of exchanging with the other estate agencies (through

REALTY GOLD WORLD LTD), of information on the real estate to sell and the potentially 

purchasing customers. 

Web Site used by REALTY GOLD WORLD LTD are www.realtygoldworld.com 

French blog http://immogerance.centerblog.net  

English blogs: http://realestatergworld.blogspot.com 

· REALTY GOLD WORLD LTD post the real estate ads on line and send back the customer request

To the real estate agent mail address.

· REALTY GOLD WORLD LTD post on line an article of presentation of the real-estate agent on 

www.realtygoldworld.com 

· REALTY GOLD WORLD LTD post on line a link towards website of the real-estate agent on 

www.realtygoldworld.com (optional)

· REALTY GOLD WORLD LTD introduce real estate agencies between them when one

 of them has a customer and the other one a property on sale. (Only for the properties online on

the REALTY GOLD WORLD LTD web site).

2. Commitments :

 REALTY GOLD WORLD LTD :

· Post on a web site : www.realtygoldworld.com 

Presentation of the Real estate agent on a partner listing, data transmitted by the real estate agent 

to REALTY GOLD WORLD LTD. the real-estate agent responsible of his own data.

· The installation of a link of redirection towards the real estate agent Internet site 

· Post the ads of the property for sale from the real estate agent which it holds the mandates, 

· Send back the customer request from the web site to the mail address of the real estate agent.

Commitments of the real-estate agent:
· To have a perfect command of the fields in which it proposes to intervene,

· To respect the clauses of not-competition by which it could be dependent because of 

agreement of employment or former commercial contracts.

· Respect the laws of the countries in which he acts.

· To remain within the framework of the laws and in particular to act as conformity 

with the laws regulating the work of real-estate agent.

· To communicate any complaint of customers within 7 maximum day.

· The real estate agent is responsible of the announcements which he post, he are only owner 

of the data.

3 Operational acts :

· The interventions near the customer are carried out by the real-estate agent. 

· It is responsible in first line for the quality of its services. 

· The real-estate agent engages, except case of absolute necessity, to finish its interventions.

4. Invoicing of the service Web site

· So allowing REALTY GOLD WORLD LTD to ensure the management of the service contract Web site

· REALTY GOLD WORLD LTD annually invoices this contract of services 450£ for the services :
The installation of a link of redirection towards the real estate agent Internet site 

Post the ads of the property for sale from the real estate agent which it holds the mandates, 

Send back the customer request from the web site to the mail address of the real estate agent.

Or

· Realty Gold World LTD annually invoices this contract of services 980£ for the services :
The installation of a link of redirection towards the real estate agent Internet site 

Post the ads of the property for sale from the real estate agent which it holds the mandates, 

Send back the customer request from the web site to the mail address of the real estate agent.

Post the ads of the property for sale from the real estate agent with it holds the mandates in

2 more national web site in France, Italy, or Russia.

· Other possibility : Realty Gold World LTD annually invoices 90 £ for the services : Post an ads one year.

The annually post of an ads on www.realtygoldworld.com from the real estate agent which it holds the mandates, change the post by another one when the real estate agent decide. Duration of publication one year.

Send back the customer request from the website to the mail address of the real estate agent.

5 Interaction

· In collaboration and interaction with the other partners of REALTY GOLD WORLD LTD 

the real-estate agent obliges to comply with the regulations of present agreement.

· The real-estate agent is committed not carrying out activities which can create damage with 

the activity of the other partners REALTY GOLD WORLD LTD : In an any state of cause, 

it exonerates right now REALTY GOLD WORLD LTD of any responsibility on the resultant 

for its actions.

6 Publicity :
· The real-estate agent will abstain from advertising initiatives none correct or which can contravene

in a voluntary way some standards whatever they are out of matters of competition of the frauds.

· The real-estate agent obliges with the respect of the standards of group, and the use of the graphic

marks and elements which identifies the forms of allowed communications

· It remains faculty REALTY GOLD WORLD LTD to suspend any advertising activity of which 

it can be read that it is not in adequacy with all the rules, for as much the real-estate agent 

will be informed.

7 Institutional advertisement :

· So promoting and offering a better service to the real-estate agent, REALTY GOLD WORLD LTD 

with faculty commercially to communicate to promotion its services.

· However REALTY GOLD WORLD LTD will have to do it in total respect of information,

 





logos and brands contained in the Internet sites and which will have been published by the

            real-estate agent.

The personal data of the real-estate agent being its property are thus Changed by him only.

8. Duration of the agreement.

· Present agreement is concluded for unspecified duration.

· Each part will be able to put an end to it constantly with a one month notice.

· However, in the event of annual payment, the sums paid for the current year by the real-estate agent 

are not restorable.

.

9. Litigations :

· Any litigation relating to the interpretation and the execution of this agreement will be competence

of the courts of the place of signature of present.

Signature

REALTY GOLD WORLD LTD

Signature

The real-estate agent

Cancel and eliminate the useless mention

· Option : 90 £ One ad One year.

· Option : 450 £ Realty Gold World Ltd services

· Option : 980 £ Realty Gold World Ltd services + 2 more portal


	Contrat de Partenariat WEB SITE

Entre les soussignés :
REALTY GOLD WORLD LTD company, enregistrée à la Company House CARDIFF United Kingdom number 

7311594, dont le siege social est situé Spirit House, 8 High Street, West Molesey, Surrey, KT8 2NA England, 

United Kingdom

Représentée par : 

Ci dessous appelée REALTY GOLD WORLD LTD

D’une part 

Et 
M                                  














                    agissant pour le compte de la société

                               

Enregistrée sous le numéro :                                           



                

Au tribunal de commerce de :                                    

Dont le siège social est : 

Et dont le numéro de carte professionnelle est :

Numéro de TVA Intra communautaire :

Ci-dessous appelée l’agent immobilier

De plus,

Il est exposé ce qui suit :

REALTY GOLD WORLD LTD dispose par les présentes d’un accord d’échange d’informations.

· L’agent immobilier est en contact avec de potentiels acquéreurs de biens immobiliers dans le pays dans lequel il est établit. 

· L’agent immobilier a des propriétés à vendre sous mandat avec les propriétaires dans le pays dans lequel il est établit.

· Cet accord a pour objet de définir comment REALTY GOLD WORLD LTD va développer ses activités avec l’agent immobilier

· Cet accord a également pour objet de définir la méthode par laquelle l’agent immobilier va pouvoir utiliser les services du site internet propriété de REALTY GOLD WORLD LTD.

· Cet accord définit la méthode par laquelle l’agent immobilier est en mesure d’échanger et collaborer avec les autres partenaires agents immobilier sur le site de REALTY GOLD WORLD LTD.

1. Objet.

REALTY GOLD WORLD LTD est une société de services à la personne et activités techniques.

Dans le cadre de sa structure juridique, REALTY GOLD WORLD LTD met à disposition de l’agent immobilier un espace publicitaire sur son site internet.

Le principe d’une bourse d’échange donne la possibilité à l’agent immobilier (par l’intermédiaire de REALTY GOLD WORLD LTD) d’échanger avec les autres agences immobilières partenaires sur les biens immobilier en vente et sur les acquéreurs potentiels.

Le Site internet utilisé par REALTY GOLD WORLD LTD est www.realtygoldworld.com 

Le blog français est http://immogerance.centerblog.net  

Le blog anglais est : http://realestatergworld.blogspot.com 
· REALTY GOLD WORLD LTD publie sur son site les annonces de l’agent immobilier et renvoi les demandes des internautes par mail.

· REALTY GOLD WORLD LTD publie sur son site un article de présentation de l’agent immobilier sur www.realtygoldworld.com 

· REALTY GOLD WORLD LTD publie sur son site un lien vers le site internet de l’agent immobilier sur www.realtygoldworld.com (facultatif)

· REALTY GOLD WORLD LTD met en contact les agents immobilier entre eux lorsque l’un d’entre eux a un client acquéreur d’une propriété en vente par un autre agent immobilier sur le site internet de REALTY GOLD WORLD LTD

2. Engagements :

 REALTY GOLD WORLD LTD :

· Publier sur le site : www.realtygoldworld.com 
· Présentation de l’agent immobilier à travers un article dans une liste d’agents à partir de données transmises par l’agent immobilier à REALTY GOLD WORLD LTD, l’agent immobilier demeurant propriétaire des informations le concernant et modifiables par lui, engageant sa seule responsabilité.

· L’installation d’un lien de redirection vers le site internet de l’agent immobilier

· Publication d’annonces immobilières de propriétés à vendre par l’agent immobilier et dont il détient les mandats par les propriétaires.

· Renvoi de toutes demandes d’informations par des internautes à l’adresse mail de l’agent immobilier.

Engagements de l’agent immobilier :

· Détenir une parfaite compétence dans le domaine dans lequel il se propose d’intervenir

· Respecter les clauses de non concurrence par lesquelles il serait tenu par de anciens accords.

· Respecter les règlementations légales dans le pays dans lequel il se propose d’intervenir

· Rester en conformité avec la règlementation des agents immobilier.

· Communiquer toute plainte de client dans un délai maximum de 7 jours.

· L’agent immobilier est responsable des annonces qu’il publie, il reste le seul propriétaire de ses informations.

3 Actes opérationnels:

· Les interventions auprès du client sont effectuées par l'agent immobilier.

· Il est responsable en première ligne pour la qualité de ses services.

· L'agent immobilier s'engage, sauf cas de nécessité absolue, à terminer ses interventions.

4. Facturation du service du site internet

· Afin de permettre à REALTY GOLD WORLD LTD la gestion du site internet REALTY GOLD WORLD LTD facture annuellement une redevance de 450 £ pour les services énoncés dans les présentes.

Soit : Installation d’un lien de redirection vers le site internet de l’agent immobilier

Publication des annonces des biens immobilier à vendre par l’agent immobilier dont il détient les mandats par les propriétaires

Le renvoi des demandes de clients éventuels internautes vers l’adresse mail de l’agent immobilier.

Ou bien

· Realty Gold World LTD Facture annuellement une redevance de 980 £ pour les services :
Installation d’un lien de redirection vers le site internet de l’agent immobilier

Publication des annonces des biens immobilier à vendre par l’agent immobilier dont il détient les mandats par les propriétaires

Le renvoi des demandes de clients éventuels internautes vers l’adresse mail de l’agent immobilier

Publier les annonces immobilières des biens immobilier à vendre par l’agent immobilier dont il détient les mandats par les propriétaires sur deux portails internet nationaux supplémentaires en France, Italie, ou Russie.

· Autre cas : Realty Gold World LTD facture annuellement une redevance de 90 £ pour les services : Publication d’une annonce pendant un an 

Installation d’une annonce immobilière dont l’agent immobilier détient le contrat pendant un an sur le site www.realtygoldworld.com et remplacement par une autre annonce gratuitement lorsque l’agent immobilier le décide. Durée de publication 12 mois.

Renvoi des demandes de renseignement des clients visiteurs du site internet sur l’adresse mail de l’agent immobilier

5 Interaction

Dans le cadre d’interaction avec les autres partenaires agents immobilier de REALTY GOLD WORLD LTD l’agent immobilier s’oblige à respecter les règles et accords des présentes.

L’agent immobilier s’engage à ne pas agir de manière à causer des dommages à l’activité des autres partenaires agents immobilier de REALTY GOLD WORLD LTD.

L’agent immobilier exonère d’ores et déjà REALTY GOLD WORLD LTD de toute responsabilité des conséquences d’actes de sa part ayant par quelque raison quelle qu’elle soit créer des deficit aux autres partenaires agents immobilier de REALTY GOLD WORLD LTD

6 Publicité :

· L’agent immobilier s’abstient de faire de la publicité non correcte ou contrevenante volontairement aux règles de concurrence et des fraudes

· L’agent immobilier s’engage au respect des normes du groupe et notamment dans l’utilisation des marques, graphiques, images et éléments de communication de REALTY GOLD WORLD LTD et de ses partenaires. 

· Il reste faculté de REALTY GOLD WORLD LTD de suspendre toute activité de communication marketing dont il a été relevé qu’elle n’était pas en adéquation avec les règles, toutefois l’agent immobilier en sera informé. 

7 Communication institutionnelle :

· Afin de promouvoir et offrir un meilleur service à l’agent immobilier REALTY GOLD WORLD LTD a la faculté de communiquer commercialement ses services.

· Toutefois REALTY GOLD WORLD LTD devra le faire en total respect des informations, logos et marques contenues dans le site internet et qui auront été publiés par l’agent immobilier, les données de l’agent immobilier restant sont exclusive propriété et ne pouvant être changées que par lui.

8. Durée de l’accord.

· Les présentes sont conclues pour une durée illimitée

· Chaque partie pourra y mettre fin avec un préavis d’un mois à n’importe quel moment

· Toutefois en cas de paiement annuel, les sommes versées pour l’année en cours ne sont pas restituables.

.

9. Litiges :

· Tout litige en relation avec l’interprétation et l’exécution des présentes est de la compétence du tribunal du lieu de signature des présentes.

Signature

REALTY GOLD WORLD LTD

Signature

The real-estate agent

Rayer la mention inutile

· Option : 90 £ Une annonce, un an

· Option : 450 £ Realty Gold World Ltd services

· Option : 980 £ Realty Gold World Ltd services + 2 portails nationaux supplémentaires.
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